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Zápisnica 
zo zasadnutia komisie dopravy pri mestskom zastupiteľstve (MsZ) mesta Nová Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 02. 05. 2023 so začiatkom o 16:00 hod. 
 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Anton Žňava, ktorý vyhodnotil účasť členov 

komisie na zasadnutí nasledovne: 

 Počet zúčastnených členov komisie - 6: 

Anton Žňava, Maroš Marko, Ing. Viktória Valachovičová, PhD., Peter Budinský, Jozef Spurný, 

Ing. Katarína Naďová 

 

 Počet neprítomných, ospravedlnených členov komisie - 1: 

Anton Tencer 

 

Komisia dopravy je uznášaniaschopná. 

 

 Zasadnutia komisie dopravy sa zúčastnili aj prizvaní:  

Ing. Lucia Beťková, MBA, riaditeľka TS mesta Nová Baňa 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa 

Ján Ševčík – náčelník MsP 

Ing. Jozef Spurný – zamestnanec MsÚ, manažér oddelenia VŽPaSM 

 

 Zasadnutia komisie dopravy sa nezúčastnil pozvaný: 

- 

 

 Zapisovateľka: Mgr. Ivana Cicko 

 

Komisia sa riadila nasledovným program zasadnutia: 

Otvorenie 

1. Podnety občanov/poslancov 

2. Stanoviská komisie 

3. Banícke námestie 

4. Kontrola plnenia uznesení TS 

5. Kontrola plnenia uznesení MsÚ 

Záver 

 

ROKOVANIE: 

 

Anton Žňava – predseda komisie dopravy privítal členov a prizvaných riaditeľku Technických 

služieb, pána primátora, manažéra oddelenia VŽPaSM a občana Novej Bani p. Bicku.  

Oboznámil členov komisie s bodmi programu.  

 

Bod č. 1: Podnety občanov: 

 Podnet p. Bicku - Spojnica ul. Hájska – ul. Mariánska 

 

Občan Novej Bani p. Bicka objasnil komisiu o situáciu v spore Spojnica ul. Hájska – ul. Mariánska, 

že dopravná značka Zákaz vjazdu je tam neoprávnene a žiada o jej odstránenie, aby bol možný 

prechod osobným automobilom. Predseda komisie Anton Žňava prečítal petíciu o zrušení dopravnej 

značky Zákaz vjazdu. Suseda p. Bicku p. Hanková je proti odstránení značky a trvá na svojom 

vyhlásení o zachovaní dopravnej značky v e-mailovej komunikácii, ktorá je doložená do spisu 

zapisovateľky dopravnej komisie.  
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Ing. Viktória Valachovičová, PhD. – my sa musíme riadiť pasportom ciest a táto ulička nie je 

evidovaná ako miestna komunikácia na prejazd s vozidlami. Sú potrebné umiestniť závory proti 

prejazdu.  

 

Ing. Katarína Naďová – dopravný inšpektorát prehodnotil situáciu a dal záväzné stanovisko 

k osadeniu dopravnej značky č. 232, Zákaz vjazdu pre všetky motorové vozidlá. V pasporte ciest je 

táto ulička evidovaná ako cesta 4.triedy – to je chodník. Predmetná ulička nie je spevnená 

a prispôsobená pre prejazd vozidiel. 

 

Jozef Spurný – objasnil históriu daného úseku.  

 

Anton Žňava – na základe, že je to účelová komunikácia a nie je zaradená ako miestna 

komunikácia v pasporte mesta, nie je možné ju využívať pre automobily a nákladné autá. Nevieme 

to teraz doriešiť, bolo by dobrá zvolať stretnutie s Vami p. Bicka a s p. Hankovou. Potrebujeme 

k tomu zaujať seriózne stanovisko, ktoré bude akceptovateľné pre obidve strany. 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – pre nás nie je cieľom, aby sme nikomu poškodili, 

potrebujeme vyhovieť občanom, aby boli všetci spokojní.  

 

Hlasovanie č. 1 

Komisia dopravy dáva hlasovať za dohodnutie stretnutia v užšom kruhu a vyriešenia danej situácie: 

  ZA: 6 

 PROTI: 0 

 ZDRŽAL SA: 0 

 

Záverečné stanovisko: 

Komisia dopravy v mimoriadnom zasadnutí a v užšom zložení si dohodne stretnutie s občanmi p. 

Bickom a s p. Hankovou a dorieši danú situáciu.  

 

 Podnet p. Floreka – na veci sa stále pracuje a je to dlhodobá záležitosť. Všetky podnety 

boli zaslané na SAD a ŽSR. 

 

Bod č. 2: Stanoviská komisie: 

 

Anton Žňava – vysvetlenie členom komisie, keď komisia prijíma uznesenia (viď. prezentácia 

z 02.05.2023).  

 

Bod č. 3: Banícke námestie 
 

Anton Žňava – predseda komisie vyzval p. náčelníka MsP Jána Ševčíka, aby oboznámil komisiu s 

dopravnou situáciou na Baníckom námestí. 

 

Ján Ševčík, náčelník MsP  - vodiči, ktorí parkujú vľavo, kadiaľ vchádzajú autobusy, zavadzajú so 

svojimi vozidlami, je potrebné zmeniť a doplniť dopravné vodorovné značenie na parkovisku. 

Jednoznačne je potrebné dbať na zvýšenú pozornosť na Baníckom námestí. 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA – mesto pracuje na dopravnom značení, objednávka 

je zaslaná p. Ing. Tatarkovičovej.               

 

Anton Žňava – Banícke námestie jednoznačne potrebuje kompletnú rekonštrukciu dopravného 

značenia a parkovania. Mesto začalo na tom pracovať, aktuálne sa vypracováva projektová 

dokumentácia.      
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Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení TS – riaditeľka TS Ing. Lucia Beťková, MBA 

 

 Ul. Nábrežná – asfaltovanie nábehu na chodník – asfaltovanie hotové 

 Miestne komunikácie ul. Tajch nad Penziónom Tajch - odstránenie nebezpečných 

nerovností na vozovke – v zásobníku (cca do septembra) 

 Odvodnenie ul. Spodná - vykopať veľký rigol, ktorý bude odvádzať dažďovú vodu a na 

cestu dať mrežu – v zásobníku  

 Bukovina - zväčšenie zberného miesta odpadu a vytvorenie nových parkovacích miest – 

pracuje sa na tom 

 Nová úloha – betónové kvetináče umiestniť od prevádzky Kebab až po cca Kníhkupectvo 

(zamedziť státie áut na chodníku) 

 

Hlasovanie č. 2 

Komisia dopravy dáva hlasovať za umiestnenie betónových kvetináčov po dohode s MsP a TS: 

  ZA: 6 

 PROTI: 0 

 ZDRŽAL SA: 0 
 

  

Bod č. 5: Kontrola plnenia uznesení MsÚ – Mgr. Ivana Cicko a Ing. Jozef Spurný 

 

 Vyhradenie parkovacieho miesta pre prevádzku Kebab – oslovenie zaslané, odpoveď 

zatiaľ neprišla – v riešení. 

 Ul. Kalvárska (zničená po výstavbe) – zaslaná objednávka pani Ing. Tatarkovičovej na 

projektovú dokumentáciu – v riešení. 
Keď sa skončí stavebná činnosť, začne sa rekonštrukcia cesty. 

 Parkovacie miesta na ul. Pod sekvojou – na základe požiadaviek občanov je potrebné zistiť 

možnosť vyhradenia parkovacích miest na zakúpenie alebo prenájom.  

 Aktualizácia zásady o vyhradených parkovacích miest pre ZŤP – na podpise. 

 Autobusové spoje – Bukovina o 22:20 – žiadosť zaslaná, čakáme na odpoveď. 

 Križovatka na Nám. sv. Alžbety – na VÚC pán primátor odprezentuje situáciu/návrh, ktorý 

dopravná komisia odhlasovala.  

 Pozdĺžne parkovanie pri ZŠ a CZŠ na ul. Školská - zaslaná objednávka na projektovú 

dokumentáciu pani Ing. Tatarkovičovej – v riešení. 

Hlasovanie č. 3 

Komisia dopravy dáva hlasovať za návrh vyhradenia potenciálnych záujemcom pre rezidenčné 

parkovacie miesta zatiaľ v počte 60 ks: 

  ZA: 6 

 PROTI: 0 

 ZDRŽAL SA: 0 

 

Maroš Marko – zistí záujem o rezidenčné státie na facebookovej stránke (skupine). P. poslanec 

Maroš Marko sa ospravedlnil a odišiel o 17:25h. 

 

Hlasovanie č. 4 

Komisia dopravy dáva hlasovať za novú aktualizáciu Zásad pre vydávanie povolení na vyhradenie 

parkovacích miest v meste Nová Baňa: 

  ZA: 5 

 PROTI: 0 

 ZDRŽAL SA: 0 
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Nové úlohy z diskusie: 

 

Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA - autobusové zastávky v meste – na Námestí slobody 

je navrhnutá drevo-sklo vo výzve COOP Jednota, Adoptuj si svoju zastávku (p. Pacalajová si 

„adoptovala“ aut. zastávku oproti Kvete), aut. zastávka na ul. Sládkovičova bola vo veľmi zlom 

stave – mala by byť nová zastávka. 

 

Ing. Viktória Valachovičová, PhD.  

- ul. Kamenárska – ul. Čierny lúh – prečistiť odvodnenie  

- ul. Poliačiková a ul. Sadovnícka je potrebné zatiaľ výtlky vyplniť frézingom – most spraviť čo 

najskôr  

- ul. Prírodná – potrebné asfaltovanie alebo oprava frézingom (cyklopreteky) – ihneď  

 

Anton Žňava – som zato, aby sa robilo minimum výtlkov a urobilo sa maximum súvislého 

asfaltovania.  

 

Záver: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie o 18:10 hod. 

 

 

V Novej Bani, dňa 19. 05. 2023 

 

Zapísala: Mgr. Ivana Cicko                  Schválil: Anton Žňava 

      predseda komisie 
 


